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 Protokół nr 12/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 marca 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia na wykonanie usługi na zadaniu „Zintegrowana Informacja 

Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  powołania komisji do 

przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na wykonanie usługi na zadaniu 

„Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie 

Nowomiejskim”. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.       

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie robót 

budowlanych dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – 

Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa – Tereszewo – Nielbark – 

etap I gr. woj. - Tereszewo”. 

/na posiedzenie weszła Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał co się zmieniło w przedmiocie zamówienia jeśli chodzi o przetarg na w/w 

odcinek drogi. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że z przedmiotu zamówienia zdjęto: wycinkę pni (roboty 

wykonają pracownicy ZDP), 325 mb korytek ściekowych (zostawiono korytka ściekowe w 

najbardziej newralgicznych miejscach tj. na łukach oraz przy krawężnikach), geosiatkę przy 

krawędzi jezdni (droga jest poszerzona do 6m) oraz siatkę wzmacniającą. Dodała, że siatka 

wzmacniająca pozostała jedynie na odcinku między mostem w Partęczynach a wjazdem na 

ośrodek wczasowy. Wyjaśniła, że na w/w odcinku zdjęto 1 cm warstwy ścieralnej, pozostała 

warstwa profilowa, warstwa wiążąca 4 cm i ścieralna 3 cm. Nadmieniła, że w takiej technologii 

były wykonywane drogi w powiecie, więc nie jest to jakieś drastyczne odstępstwo. Ponadto z 

przedmiotu zamówienia zdjęto również umocnienie rowów i nasypów ażurami, które 

pozostawione są tylko w miejscach newralgicznych. Poinformowała, że zdjęty jest również 

chodnik w Tereszewie, który zaliczony był jako koszt niekwalifikowalny ze względu na 

szerokość. Wyjaśniła, że w/w chodnik nie ma szerokości normatywnej. Dodała, że nie ma 

możliwości poszerzenia pasa drogowego bez wykupu gruntów, jest to obszar zwartej 

zabudowy. Wyjaśniła, że według parametrów technicznych chodnik w Tereszewie powinien 

mieć szerokość 2 m. Poinformowała, że chodnik w Tereszewie zostanie wykonany przez 

pracowników ZDP. Natomiast będą potrzebne środki na materiały do budowy chodnika, koszt 

materiałów to ok. 40 tys. zł. Nadmieniła, że w pierwszym przetargu w najkorzystniejszej 
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ofercie koszt w/w chodnika był wyceniony na 100 tys. zł. Wyjaśniła, że po dokonaniu 

ponownej analizy kosztów cena realizacji zadania powinna spaść o ok. 500 tys. zł brutto. 

Przypomniała, że cena najkorzystniejszej oferty w pierwszym przetargu była większa o              

1 mln. zł. Stwierdziła, że dopiero po otwarciu ofert będzie wiadomo ile środków potrzeba na 

realizację zadania.  

Pani Łątkowska zapytała, kiedy będzie otwarcie ofert. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że otwarcie ofert zaplanowano na 15 kwietnia. Ponadto 

dodała, że zmieniono termin wykonania zadania tj. wydłużono go do 20 września 2019r. 

(pierwotnie termin był zaplanowany na koniec sierpnia 2019r., ze względu na szkołę w 

Tereszewie). Nadmieniła, że zmieniono również sposób fakturowania tzn. zaproponowano 

fakturę przejściową, co może spowodować, iż firma nie będzie zobowiązana do kredytowania 

całej inwestycji.  

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  powołania komisji do przeprowadzenia drugiego przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. 

woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa – Tereszewo 

– Nielbark – etap I gr. woj. - Tereszewo”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński  

2. Zastępca Przewodniczącego – Alina Banaszewska 

3. Sekretarz – Wioleta Puwalska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia odsetek za zwłokę płatności należności z tytułu użytkowania lokalu Nr 

213b w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że Elbląskie Centrum Mediacji i Aktywizacji Społecznej 

zgłaszało wcześniej, iż nie będą mogli zapłacić faktur w terminie, ponieważ czekaja na dotację 

z Ministerstwa Sprawiedliwości. W związku z powyższym zwrócili się z wnioskiem o 

umorzenie odsetek za zwłokę płatności należności z tytułu wynajmu lokalu użytkowego.  

 

Wyliczenie odsetek stanowi załącznik nr 4. 

Wniosek Elbląskiego Centrum Mediacji i Aktywizacji Społecznej stanowi załącznik nr 5. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na 

wykonanie usługi na zadaniu „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna 

Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projektu uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w postępowaniu w grudniu 2018r. część III zamówienia 

została unieważniona. W związku z powyższym została przygotowana specyfikacja dotycząca 

części III zadania pn.„Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur 

w Powiecie Nowomiejskim”. 

Pani Banaszewska omówiła niektóre zapisy w specyfikacji, która stanowi załącznik nr 6. 

Dodała, że termin składania ofert jest do 6 maja 2019r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie  powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego 

na wykonanie usługi na zadaniu „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna 

Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projektu uchwały. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2. Zastępca przewodniczącego –  Jolanta Domżalska 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą likwidacji kursów autobusowych na terenie powiatu 

nowomiejskiego, która była omawiana na jednym z poprzednich Zarządów. Zapytał czy odbyło 

się spotkanie z przedstawicielem Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego z 

Brodnicy oraz co wynikło ze spotkania.  

Pan Starosta odpowiedział, że odbyło się spotkanie z Wójtami i z Burmistrzem w powyższej 

kwestii. Stwierdził, że na chwilę obecną nic nie wynikło z tego spotkania. Dodał, że jest opinia 

prawna w tej sprawie, z której wynika iż nie znajduje się przepisów prawnych pozwalających 

na wsparcia finansowe przewoźników, którzy wykonują regularne przewozy pasażerskie na 

terenie powiatu nowomiejskiego. 

Pan Buliński poinformował, że z jego wiedzy wynika, iż Gmina Grodziczno dofinansowuje 

przewoźnika.  

Pan Starosta stwierdził, że ubolewa nad powyższą kwestią, ponieważ trzeba wziąć pod uwagę 

kompleksowe zapewnienie komunikacji czy połączeń nie tylko dla uczniów ale także dla 
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wszystkich mieszkańców powiatu. Dodał, że chciałby żeby były prowadzone rozmowy w 

powyższej kwestii. Poinformował, że poprosił pana Z. Lewickiego – kierownika oddziału 

Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego z Brodnicy o ponowną analizę sprawy.  

Pan Buliński zapytał, czy wiadomo jakie oczekiwania ma przewoźnik.  

Pan Starosta odpowiedział, że poprosił pana Lewickiego o przygotowanie informacji jakie 

kursy warto by było utrzymać na terenie powiatu. 

Pan Buliński poprosił o przesłanie Członkom Zarządu opinii prawnej. 

Pan Bulinski zapytał, czy na pismo Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego z 

Brodnicy została udzielona odpowiedź. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie udzielono jeszcze odpowiedzi. 

 

Opinia radcy prawnego stanowi załącznik nr 7. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                  


